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Адрес Saint-Gobain Glass UK 
Weeland Road, Eggborough,  
Goole 
DN14 0FD East Riding of Yorkshire 

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Saint-Gobain Glass is one of the world’s largest manufacturers of flat glass. The Group´s first state-of-the-art UK float glass manufacturing plant was
officially opened in April 2000. Situated near Selby, Yorkshire this 650-tonne-per-day plant is strategically positioned to service both the UK and Ireland
with clear float glass, SGG PLANILUX, of the highest calibre. Working closely with its customers, SAINT-GOBAIN GLASS UK proactively anticipates
the evolving requirements of their markets. Since its initial presence in 1949 in the UK as Claritude, its stock distribution activities have expanded
significantly. Having adopted the name of SAINT-GOBAIN GLASS UK in 1990, it continues to specialise in the supply and delivery of the entire SAINT-
GOBAIN GLASS range to glass merchants, regional distributors, frame manufacturers and industrial, commercial and domestic glass processors.

Company Profile of Saint-Gobain Glass UK

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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